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 לשכת ראש המועצה

 

 2023לשנת    7 ישיבת מליאה מס'פרוטוקול 

    18:00,   בשעה:   2023דצמבר  02 רביעי ביום התקיימה 

 משתתפים: 

 ראש המועצה. –  מר שלמה ללוש 

  חבר מליאה וסגן ראש המועצה. –  מר שלומי קרני

 חבר מליאה –  מר עופר בן שלוש 

 אה.יחבר מל –   יצחק טורקמר 

 חבר מליאה. – מר עזריאל למברגר 

 חבר מליאה. –  מר יוחנן שחורי 
 

 חברת מליאה, הודיעה מראש. – הגב' רבקה משטרי  מן הישיבה: ונעדר

 .8, מגוייס בצו יועמ"ש-עו"ד דני אליגון   

 נוכחים: 

 המועצהומ"מ גזבר  מנכ"ל -  מר אייל ניזרי 

 קב"ט המועצה.-  מר חנן מרמור 

 רבש"צ המועצהמ"מ -  מר רועי שומר

 הגמ"ר כוננות רס"פ-  מר פיני לוי

 מנהלת לשכת ראש המועצה.-  דניז פרל  'הגב

 

 נושאים על סדר היום:

 עדכונים שוטפים .1

 אישור תב"רים .2

אייל נזרי כממלא מקום גזבר המועצה עד לתאריך  הארכת מינוי מנכ"ל המועצה .3

29/2/24 

 דיון בדבר החזרת עבודות הבניה והסדרי האבטחה .4

 עיון בדו"ח הכספי של העמותה קרן מעלות אפרים .5

 

 
 שלמה: ערב טוב לכולם, 
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במסגרת ריבוד הכבישים יתוקנו ויותאמו לכביש בורות הביוב. לגבי הגגות הדולפים  שלמה:

כז המסחרי, במבנים של המועצה זה יתוקן. צריך לפנות לבעלי העסקים הפרטיים במרכז במר

תקציב, לגבי החשמל ברחובות  ריישאאם  –שיפוץ השבילים  שישתפו פעולה.המסחרי 

 ובשבילים, נדאג לגוזם מקצועי של עצים, סימוני כבישים וחניות יבוצע. 

נזרי כממלא מקום גזבר המועצה עד מבקש הארכת מינוי מנכ"ל המועצה אייל  שלמה:

וזאת בגלל שאנחנו בתקופת בחירות ולא ניתן להוציא מכרזים חדשים ולא  29/2/24לתאריך  

 ניתן לקבל עובדים חדשים.

 החלטה: אושר פה אחד.

את הדו"חות הכספיים של עמותת קרן מעלות אפרים. מציין  לעיונכםאני מביא שלמה: 

  גורמים.לשביעות כל ה שהעמותה מתנהלת

נתנו סקירה על המצב הביטחוני והביאו לידיעת חברי המליאה את  חנן, רועי שומר ופיני לוי:

 הדרישות המתבקשות מהיזמים על מנת שיוכלו להמשיך בבנייה.

אני מבקש לשמוע את דעתו של כל חבר מליאה בעניין הכנסת עובדים למתחמי  שלמה:

 .הבנייה החדשה

את דעתו, הוחלט לשמוע את החלטת היזמים באם הם יעמדו התקיים דיון כל אחד הביע 

 בתנאים, בדרישות ובהסדרי ההבטחה שמתבקשים.

 יובא לדיון חוזר בישיבה הבאה.

לאחר דיון בין כל חברי המליאה הוחלט שלא להכניסם  –לגבי הכנסת פועלים של הרשות 

 עדיין.

 

 הישיבה נעולה. תודה רבה. שלמה:

 

 רשמה: דניז פרל

 

 

------------------                                                               ----------------- 

 שלמה ללוש                                                                        אייל ניזרי
 ראש המועצה                  המועצה                             ומ"מ גזבר  מנכ"ל

 


